

KURZFILM-PROGRAMM

5



MAKE HAY WHILE THE SUN SHINES

Manchmal fühlt sich jeder Tag wie eine Herausforderung an. Eine, die wir uns selbst auferlegen, oder eine, die von außen auf uns zukommt. Nutzen wir die Gelegenheit und meistern sie erfolgreich – und lernen wir aus unseren Misserfolgen?

MAKE HAY WHILE THE SUN SHINES

Sometimes every day feels like a challenge. Whether it is one we inflict upon ourselves, or one imposed on us from the outside. Let's seize the opportunity and successfully overcome them – and will we learn from our failures?

PROGRAMM

- 0
- I POSE OG SEKK
SOMEONE'S EVERYTHING
- FUCK ME
- DICKPUNCH
- THE BEAUTY ODYSSEY
- DETTE ER IKKE EN FEST (DET ER EN VINKVELD)
SORRY I'M LATE (BUT I BROUGHT A CHOIR)

Do 7.11.

22:15h
CS1

Fr 8.11.

13:00h
Koki

So 10.11.

16:00h
HE

0

Mit zitternder Hand macht sich Alkoholiker Grímur nach der Nacht in einer maroden Notunterkunft zur Hochzeit seiner Tochter auf. Sein verzweifelter Versuch, nüchtern zu bleiben, scheitert nach seiner Brautrede, an der er fast zerbricht. In grobkörnigen Schwarz-Weiß-Bildern erkundet „0“, unerbittlich und herzerreißend, das von der Sucht gezeichnete Gesicht und das Innenleben des Protagonisten.

After the night in a run-down emergency shelter, and with quivering hands, Grímur, an alcoholic, goes to his daughter's wedding. His desperate attempt to stay sober lasts only until his wedding speech, which almost makes him fall apart. In gritty black-and-white images, "0" is an unforgiving and heart-wrenching exploration of a face marked by addiction and of the inner life of the protagonist.

Rúnar Rúnarsson ist sowohl für seine Kurzfilme als auch für seine abendfüllenden Spielfilme bekannt und wurde für beides mehrfach ausgezeichnet. Sein Film „When the Light Breaks“ läuft im Spielfilmwettbewerb der diesjährigen NFL.

Rúnar Rúnarsson is known for his shorts as well as features, both of which have brought him several awards. His current feature film, "When the Light Breaks", will be screened in Competition at this year's NFL.

Island, SE 2024, 20 Min., isl. OF, engl. UT

R: Rúnar Rúnarsson

B: Rúnar Rúnarsson

K: Sophia Olsson

D: Ingvar E. Sigurðsson (Grímur)

P: Heather Millard, Rúnar Rúnarsson, Compass Films, Halibut, [sic] Film, Film i Väst, SVT

WS: The Party Film Sales

Deutsche Premiere